



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region  
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department


### 在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條，公布撤回申請的詳情。

#### APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
300657414		3	06-02-2008	Cosway (M) Sdn. Bhd. 2nd Floor, Wisma Cosway, Jalan Raja Chulan, 50200 Kuala Lumpur, Malaysia	Emily Yip & Co ROOM 1904, CHINACHEM EXCHANGE SQUARE II, 338 KING'S ROAD, HONG KONG
301078605		14	27-06-2008	DINESH RAMCHAND MOOLRAJANI SHOP NO.1, AL BUTEEN BUILDING, SABHKA ROAD, DEIRA, DUBAI, UNITED ARAB EMIRATES, P.O. BOX 12522	GINNI INTERNATIONAL LTD. Rm 1602-4, 16/F, Rightful Centre, No.12 Tak Hing Street, Jordan, Kowloon, Hong Kong

301084815		4	09-05-2008	杜成發 中國內地 廣東省 深圳市福田區 竹 子林建業小區 20 棟 206	中港知識產權服務有限公司 香港 軒尼詩道 302-308 號 集 成中心 25 樓 2503-6 室
301130778		33	20-06-2008	Oriental Pearl (Hong Kong) Limited 86 Section One, Kwong Pan Tin Village, Route Twisk, Tsuen Wan, New Territories, HONG KONG	Victor Chu & Co. 77th Floor, Two International Finance Centre, HONG KONG